



Deltagere:

Lars Slotsager
Claus Pedersen
Emil Hedevang Malmø
Keld Vestergaard
Gurli Thøgersen
Anders Rohr Jørgensen
Suppl. Morten Schøler

Afbud:

Peder Tørnqvist
Suppl. Ole Bladt Hansen
Tobias Skovmose
(Koordinator Tom Meyer Andreassen)

- Vinfestival
 - Det kører planmæssigt og der er styregruppemøde i morgen hvor de praktiske detaljer kommer på plads.
 - Salget er foran forventning og der er opjusteringer
 - Til dem der har tid og mulighed for det kan der bruges hjælp til at sætte labels på vinglas søndag d. 17/08 klokken 11.00 i Kvickly
- Bygavekort
 - Kort opsummering på møde omkring gavekort:
 - Vi kan hente ca. 10 t.kr. i besparelse på gebyr såfremt vi hæver omsætningen til 2 mio. svarende til 120 t.kr. resten af året ift. Sidste år
 - Vi skal integrere budskabet i vores eksisterende markedsføring så vi får det flettet ind som en del af branding. Derudover kan vi bruge Kira til at aktivere det når der er sæsonbetonet aktiviteter der kan øge salget (studenter gilde, Konfirmation, Værtsgave til jul mm.)→ dette skal arbejdes videre med i branding/markedsføringsgruppen
 - Tom undersøger muligheden for salg i turistinformationen via. Mobilepay og sætter i gang såfremt de er med på den.
- Administration
 - Alice har sagt sit job op
 - Claus har foreslået at løfte opgaven da de har kapaciteten til det
 - Denne arbejdes der på at finde den rigtige løsning på
- Kontingentsats banker (**fortroligt indtil noget er besluttet**)

- Lars har fået 3 forskellige henvendelser fra banker i byen om at sætte kontingent ned da de bliver presset på at det er et stort kontingent ift. Hvad de får for pengene
 - Keld: de blev i 2015 sat op fra 15.000 til 18.000 for at være med til at finansiere den røde tråd
 - Claus: Jeg foreslår vi laver en pressemeddelelse til bankerne hvor vi tilbyder en kontingentsænkning som man kan takke ja eller nej til alt efter
 - Keld: foreslår vi sætter bankerne sammen i et møde og sammen finder en løsning der finder den bedste løsning for Ribe handel og for bankerne så alle bliver glade
 - Lars: kan vi lave en løsning hvor de kan købe sig ind på et arrangement som et sponsorat for at ligge navn til
 - Late night
 - Koncert
 - Vinfestival
 - Late night
 - Keld: er der eksempelvis mulighed for at have en repræsentant i en styregruppe fra bankerne?
 - Lars: Jeg foreslår vi sætte kontingentsatsen ned med 5-6.000 kr. og så laver sponsorat på events de kan købe sig ind på
 - Claus: Hvad med vinfestivalen den sidder Jyske på og hvad så hvis en af de andre vil have den, hvordan styrer vi det?
 - Keld: lodtrækning
 - ”Spørgsmål til Lars: Er de 5-6.000 kr. et tal du har hørt eller et du har forestillet dig?”
 - Lars: Noget jeg forestiller mig, men at sænke 2-3.000 kr. er for lille en andel til at det batter noget
 - Vi skubber den til september mødet – hvor en gruppe sætter sig sammen og kommer med oplæg med løsningsforslag og med økonomi på de forskellige løsninger.
 - Emil, Keld og Morten laver et oplæg til september mødet
 - Lars: fisker lidt ved bankerne om at få mere konkrete løsningsforslag
- Danske handelsbyer
- Lars: Jeg synes ikke vi skal bruge den til at trykke politikerne på maven for nuværende, men det er selvfølgelig en mulighed ift. Kommunalvalg og hvordan det prioriteres
 - Emil: vi skal bruge den når vi skal søge tilskud igen fra 2026 og frem
- Evt:
- Claus: Er der noget nyt ift. Parkering – vi har flyttet problemet ud men ikke løst det. Mit bud er der er kommet mindre trafik i byen pga. det forsøg der er lavet

- Keld: Vi skal sørge for at vise at skiltene virker og vi ikke behøver mere og ikke får lukke trafikken ned i bymidten. Vi skal sørge for at presse på for at forsøge at få gruppen lukket ned nu så vi ikke skal bruge mere krudt på det.
- Anders: vi har sagt nej til fysisk afskærmning af bymidten og det skal vi holde fast i

- Anders: der har været lidt skriv omkring parkering
 - Jeg tager nogle eksempler med videre til kommunen hvor vores båse er for små til den størrelse biler der besøger byen
 - Vi har muligheden for at arbejde med formålet så de sørger for trafiksikkerhed og ikke de får ikke tilsted kommende bøder
 - Vi skal løse de steder der får u hensigtsmæssige p-bøder

- Claus:
 - Vi har nedsat arbejdsgruppe til østersfestival
 - Vi har holdt 2 møder, vi arbejder i gruppen og det ser lovende ud.
 - Vi ligger op til at vi har den koordinerende rolle og kobler Tom med op på
 - Vi er i gang med at se hvad støtte der kan komme til at understøtte og hvor meget man kan "genbruge" fra sidste år
 - Lars: Kan vi have oplæg med til næste møde d. 02/09 på ekskvering og arbejdsgruppe opdatering
 - Julelys gruppen:
 - Møde med JP og Gregers om praktik planlægning og opsætning
 - Keld: arbejder med at få sponsoreret liften fra Stark
 - Familien Ribe:
 - Tur onsdag d. 13/08 den er i gang
 - Classic cars:
 - Rock and roll og classic cars – 300 goodie bags
 - European street market:
 - Der var ikke fulgt den plan som var lagt, så de havde stillet telte forkert op og måtte ændre opsætningen for at der var fri adgang til brandredskaber
 - Lars: denne skulle have været clearet af med eventsekratariatet så der er en koordinerende kraft der styrer det af.
 - Keld: de har betalt 15.000 t.kr. i år for at være der
 - Morten: Kan vi vende teltene så det vender ind af mod byen?
 - Gurli: er medlemmerne glade for det?
 - Keld: der skal laves en undersøgelse for medlemmerne om de er glade for den aktivitet – Den er Tom på at sende ud til medlemmer